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VERSLAG VAN DE GEMEENTERAAD VAN 29 APRIL 2021 
 
Aanwezig: Jordi Boulet, voorzitter 

Werner Raskin, burgemeester 
Bert Vertessen, Yves Croux, Johan Schoefs, Heidi Berx, schepenen 
Alfons Capiot, Serge Voncken, Linda Verjans, Michel Vanroy, Carine Moors, Wim Hellinx, 
Wendy Bollen, Rudi Coenegrachts, Christiaan Hex, Mieke Claesen, Liesbeth Werelds, Marc 
Bamps, Stanny Crommen, Eddy Vandecaetsbeek, Jasper Goffin, raadsleden 
Geert Rouffa, algemeen directeur 
 

 
Vanaf punt 3 verlaat raadslid Michel Vanroy de zitting vanwege belangenconflict. 
Vanaf punt 4 is raadslid Michel Vanroy aanwezig. 
 
De vergadering wordt geopend om 20u10 
 
In openbare vergadering 
 

01 Financiën (gemeente) - Aanvraag huurvrijstelling cafetaria Ter Kommen - Goedkeuring 
 
De gemeenteraad verleent unaniem goedkeuring voor een (bijkomende) huurvrijstelling van 2 maanden huur ten 
bedrage van 2 x 1.727,15 EUR met betrekking tot de concessie op het cafetaria op de site Ter Kommen. 
 
De gemeenteraden d.d. 30 april 2020, 25 juni 2020, 26 november 2020 en 28 januari 2021 keurden eerder al 
huurvrijstellingen goed t.w.v. 5 maanden huur. 
 
In zijn schrijven van 2 maart 2021 en van 5 april 2021 vraagt dhr. D. Driesen, uitbater van het cafetaria op de site 
Ter Kommen, telkens om 1 maand bijkomende huurvrijstelling naar aanleiding van de maatregelen van de 
federale overheid ter bestrijding van het coronavirus. 
 
Burgemeester Werner Raskin licht het agendapunt toe. 
 
Raadslid Christiaan Hex merkt op dat de gemeenteraad zo'n beetje ad hoc gevraagd wordt om een huurvrijstelling 
voor één Hoeselts café. En hierbij viel het de fractie Best Groen op dat dit bijvoorbeeld niet werd aangevraagd 
voor de maanden december en februari. Het lijkt erop dat de huurvrijstelling maar wordt goedgekeurd door de 
gemeenteraad wanneer de vraag komt. En dit dan terwijl sommige andere cafés - die het ook heel moeilijk 
hebben en moeite doen om iets te verkopen - minder ondersteund worden. Vandaar de vraag van de fractie Best 
Groen of het mogelijk zou zijn om alle cafés een soortgelijke ondersteuning aan te bieden. 
 
Burgemeester Werner Raskin geeft aan dat er natuurlijk ook maar één café is die aan de gemeente Hoeselt huurt. 
Het is logisch dat de huurvrijstelling dan ook aan hem wordt toegekend. Deze uitbater heeft dat trouwens ook 
aangevraagd voor de andere maanden die raadslid Christiaan Hex aanhaalt. Er zijn de voorbije tijd een aantal 
aanvragen geweest. Het is begonnen bij de eerste lockdown en het duurt tot op vandaag. Iedere maand heeft de 
uitbater zijn huurvrijstelling gekregen. Dit kan nagekeken worden bij de Financiële Dienst. En wat betreft de 
andere cafés geeft burgemeester Werner Raskin aan dat het een oefening is. Het gemeentebestuur probeert te 
helpen en heeft zo bijvoorbeeld ook al terrassen geplaatst bij de cafés die daarom vroegen. Iedere café zal zo zijn 
specifieke noden hebben. Via de dienst Economie hebben schepen Bert Vertessen en burgemeester Werner 
Raskin een mail laten doen aan alle horecazaken om te vragen wat de gemeente Hoeselt voor hun kan betekenen. 
 
Raadslid Christiaan Hex vraagt of hij goed begrijpt dat er ook een huurvrijstelling is gegeven voor de maanden 
december en februari. 
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Burgemeester Werner Raskin bevestigt dat er een huurvrijstelling is toegekend voor alle maanden waarin het café 
in Ter Kommen verplicht gesloten bleef omwille van corona. Dit is intussen ook al de derde keer dat een 
dergelijke vraag op de gemeenteraad komt. 
 
Raadslid Christiaan Hex vindt het vreemd dat in het agendapunt wordt vermeld dat het in totaal om 5 maanden 
zou gaan. 
 
Burgemeester Werner Raskin verduidelijkt dat de aanvragen overeenstemmen met de sluitingsperiode omwille 
van corona. Hij heeft hier en nu niet alle exacte details ter beschikking, maar dit kan nagevraagd worden bij de 
Financiële Dienst. Iedere keer dat er om een huurvrijstelling gevraagd is tijdens de maanden dat het café gesloten 
moest worden, is de gemeente Hoeselt daarin tegemoet gekomen. 
 
 

02 Financiën (gemeente) - Gemeentelijke toelagen boekjaar 2021 - Goedkeuring 
 
De gemeenteraad keurt de toekenning van volgende lidmaatschapsbijdrage voor het boekjaar 2021 unaniem 
goed: 
 
Toerisme Limburg vzw 2.433,00 EUR 
 
Burgemeester Werner Raskin licht het agendapunt toe. 
 
Raadslid Mieke Claesen vraagt wat de gemeente Hoeselt hiervoor in de plaats krijgt. 
 
Burgemeester Werner Raskin geeft aan dat dit in het dossier vermeld staat en gelezen kan worden. Het betreft 
bestemmingspromotie, kwaliteitsbewaking en coördinatie van het onderhoud van het fietsroutenetwerk, de 
gemeente toeristisch profileren via een samenwerkingsmodel met instapcampagnes, korting voor Hoeseltse 
restaurants, cafés, B&B's, ed. op campagnes waaraan ze kunnen deelnemen, het toeristisch aanbod van Hoeselt 
registreren op de partnerwebsite van de provincie Limburg en advies inzake relevante toeristische cijfers van 
Hoeselt. Het is een redelijke omkadering. 
 
 
Raadslid Michel Vanroy verlaat de zitting vanwege belangenconflict. 
 

03 Financiën (gemeente) - Gemeentelijke toelage boekjaar 2021 aan KVV Hoeselt vzw bestemd voor het 
jeugdvoetbal - Goedkeuring 

 
De gemeenteraad keurt de toekenning van volgende toelage voor het boekjaar 2021 unaniem goed: 
 
KVV Hoeselt vzw 6.000,00 EUR 
 
 
Raadslid Michel Vanroy is aanwezig. 
 

04 Omgeving - Overeenkomst grondruiling tussen de gemeente Hoeselt en Pauli voor de realisatie van de 
RUP's Recyclagepark, Industriezone IV en Sportpark - Goedkeuring 

 
De gemeenteraad keurt de overeenkomst inzake grondruiling met Pauli Beheer goed met 13 stemmen voor (Jordi 
Boulet, Werner Raskin, Bert Vertessen, Yves Croux, Johan Schoefs, Heidi Berx, Linda Verjans, Michel Vanroy, Wim 
Hellinx, Wendy Bollen, Rudi Coenegrachts, Liesbeth Werelds en Stanny Crommen), 8 stemmen tegen (Fons 
Capiot, Serge Voncken, Carine Moors, Christiaan Hex, Mieke Claesen, Marc Bamps, Eddy Vandecaetsbeek en 
Jasper Goffin) en 0 onthoudingen. 
 
Voor de realisatie van de ruimtelijke uitvoeringsplannen 'Recyclagepark', 'Industriezone IV' en 'Sportpark' dienen 
een aantal gronden - eigendom van de nv Pauli Beheer - verworven te worden. Aangezien het RUP Industriezone 
IV een uitbreidingszone voorziet voor aanpalende bedrijven en dus ook voor Pauli Beton, de verbonden 
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vennootschap van de nv Pauli Beheer, wenst de nv Pauli Beheer de verkoop van hun gronden te koppelen aan 
een aankoop, in de vorm van een overeenkomst van grondruiling. 
 
De overeenkomst bevat volgende afspraken: 
 

- een verwerving door de gemeente Hoeselt van de loten 3, 6, 10 en 11 aangeduid in gele kleur op 
bijgevoegd ruilingsplan d.d. 14-05-2020 opgemaakt door Geotec en eigendom van de nv Pauli Beheer met 
een totale oppervlakte van 16.967 m² en een waarde van 517.626,00 EUR 

 
- een verwerving door de gemeente Hoeselt van de loten 2, 3, 4, 5, 6, 7, 8, 9, 13, 14, 15 en 16 aangeduid in 

gele kleur op bijgevoegd verdelingsplan d.d. 20-03-2020 opgemaakt door Geotec en eigendom van de nv 
Pauli Beheer met een totale oppervlakte van 14.665 m² en een waarde van 118.820,00 EUR 

 
- een overdracht van de gemeentelijke loten, aangeduid in oranje kleur op bijgevoegd ruilingsplan d.d. 14-

05-2020 opgemaakt door Geotec, aan de nv Pauli Beheer met een totale oppervlakte van 10.018 m² en 
een waarde van 701.260,00 EUR 
 

- een overdracht van het gemeentelijk lot, aangeduid in oranje kleur op bijgevoegd verdelingsplan d.d. 20-
03-2020 opgemaakt door Geotec, aan de nv Pauli Beheer met een oppervlakte van 32 m² en een waarde 
van 256,00 EUR 

 
De nv Pauli Beheer zal ten gevolge van de ruiling (verwerving/overdracht) van bovenvermelde gronden de 
gemeente Hoeselt een vergoeding van 65.070,00 EUR verschuldigd zijn. De gemeente Hoeselt zal instaan voor de 
plaatsing van een groenbuffer tussen de te verwerven percelen van de nv Pauli Beheer en het sportpark. 
 
Er wordt een recht van doorgang gevestigd lastens lot 11 van het bijgevoegd ruilingsplan d.d. 14-05-2020 ten 
voordele van lot 12 van het betreffende plan. Het recht van doorgang is te nemen over een breedte van 4 meter 
langs de noordelijke perceelgrens van lot 11 en ten noorden van het aan te leggen recyclagepark. Lot 10 van 
bijgevoegd ruilingsplan wordt toegevoegd aan het openbaar domein. 
 
Schepen Yves Croux licht het agendapunt toe. 
 
Raadslid Fons Capiot spreekt in de eerste plaats zijn bewondering uit voor de firma Pauli omdat ze een dergelijke 
deal hebben kunnen sluiten met de gemeente Hoeselt. Deze mensen moeten uiteraard opkomen voor hun zaak 
en hebben een fantastische deal gedaan met dit schepencollege. Hij heeft bewondering voor hen. Maar dit belet 
niet - aldus raadslid Fons Capiot - dat hij moet vaststellen dat schepen Yves Croux verzwijgt dat hij tot onteigening 
had moeten overgaan. En dat betekent dat de firma Pauli thans winst maakt door het verkopen van zijn grond 
aan gemiddeld 30,50 EUR/m² in plaats van aan de waarde als landbouwgrond indien het onteigend geweest zou 
zijn. In totaal ontvangen zij daarvoor 517.000,00 EUR terwijl zij in feite maar recht hadden op 101.000,00 EUR. Dat 
betekent dus een winst van 416.000,00 EUR. En dat is een bedrag dat in feite naar de gemeente Hoeselt toe 
moest komen. Raadslid Fons Capiot geeft nogmaals aan dat hij de firma Pauli bewondert voor het feit dat zij die 
winst kunnen maken. Hij vindt dit echter niet zo eerlijk van dit schepencollege ten opzichte van de gemeente 
Hoeselt en ten opzichte van de Hoeseltse belastingbetaler. En het is ook niet eerlijk ten opzichte van de andere 
industriëlen die industriegrond tegen de volle pot moeten betalen. En die ruiling - in casu verkoop - aan de 
gemeente Hoeselt is nog veel minder eerlijk ten opzichte van al die mensen die in de voorbije maanden en jaren - 
en dan vooral in het dossier sportpark - hun landbouwgrond verkocht hebben aan de gemeente Hoeselt. Raadslid 
Fons Capiot verwijst hiervoor naar de gemeenteraad van 30 januari 2020 waar de gemeente Hoeselt grond heeft 
aangekocht van de familie Vanhees-Houben tegen 5,95 EUR/m². Nu wordt er 30,50 EUR/m² gegeven. Dat zijn 
allemaal zaken die volgens raadslid Fons Capiot niet serieus zijn. Bovendien stelt hij vast dat lot 12 - eigendom van 
de firma Pauli - ontsloten wordt via lot 10 dat aangekocht wordt door de gemeente Hoeselt om daar een 
toegangsweg te maken zodat de firma Pauli via het nieuwe containerpark naar zijn lot 12 kan. En dit alles op 
kosten van de gemeente Hoeselt. Ook het ruimtelijk uitvoeringsplan - voorbereiding en planning - is helemaal 
betaald door de gemeente Hoeselt. Raadslid Fons Capiot vindt dit een fantastische deal voor de firma Pauli, maar 
is beschaamd voor dit schepencollege en de gemeente Hoeselt. Om deze redenen vraagt de fractie Wij Hoeselt de 
stemming en zullen zij tegen stemmen. 
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Schepen Yves Croux antwoordt dat hij het niet helemaal eens is met raadslid Fons Capiot als hij zegt dat het niet 
eerlijk is ten opzichte van de mensen die gronden in het sportpark hebben verkocht aan de gemeente Hoeselt 
waarbij gesuggereerd wordt dat de gemeente Hoeselt de gronden van de firma Pauli in het sportpark aan 30,50 
EUR/m² zou gekocht hebben. Dit is immers helemaal niet zo. Die gronden zijn ook gewaardeerd op 6,00 EUR/m². 
Dus dit klopt niet. De 30,50 EUR/m² is betaald voor de gronden waar het recyclagepark zal komen. Schepen Yves 
Croux is hierin van mening dat de gemeente Hoeselt het bureau dat de schatting maakt moet volgen. En dat die 
grond dan getaxeerd wordt op die waarde, dat is nu eenmaal zo. Die grond ligt zeer dicht bij de ontsluiting en is 
nagenoeg onmiddellijk bruikbaar. Het is dus zeker geen verkeerde schatting van de waarde van de grond voor het 
recyclagepark. Raadslid Fons Capiot vergist zich - aldus schepen Yves Croux - tussen de gronden van het sportpark 
en die van het recyclagepark. 
 
Schepen Yves Croux is van mening dat hier een zeer goede deal op tafel ligt. Een deal die ervoor zorgt dat Hoeselt 
eindelijk het recyclagepark kan laten realiseren door Limburg.net, dat Hoeselt eindelijk het lang aangekondigde 
sportpark kan laten maken en dat ook het industrieterrein door industriëlen ontwikkeld kan worden. De 
gemeente Hoeselt krijgt zelfs nog 65.000,00 EUR bovenop deze grondruil en daarmee denkt schepen Yves Croux 
dat het gemeentebestuur goed gehandeld heeft. En wat de onteigening betreft, is schepen Yves Croux er eigenlijk 
fier op dat de gemeente Hoeselt die onteigeningsprocedure heeft kunnen vermijden en dat het gemeentebestuur 
niet in een gerechtelijke procedure van 2 jaar met Hoeseltse ondernemers terecht is gekomen. Deze deal is 
inderdaad interessant voor de firma Pauli omdat hij uitbreidingsmogelijkheden geeft voor hun bedrijf, maar het is 
zowel voor de firma Pauli een win als voor de gemeente Hoeselt en al haar inwoners een win. 
 
Raadslid Fons Capiot merkt op dat de grond van de firma Pauli in het sportpark niet verkocht is aan 6,00 EUR/m², 
maar aan 8,20 EUR/m² als je alles samen telt. Hij benadrukt dat de andere mensen dit bedrag niet hebben 
gekregen. En wat betreft de landbouwgrond... Of deze nu in het sportpark dan wel in industriegebied gelegen is, 
dat blijft juist hetzelfde. Indien schepen Yves Croux tijdig had onteigend - zo'n procedure duurt maar 3 maanden 
en geen 2 jaar zoals aangehaald - dan was de Hoeseltse belastingbetaler de grote winnaar. Nu is de firma Pauli de 
grote winnaar. Raadslid Fons Capiot uit nogmaals zijn bewondering voor deze mensen en voor het feit dat zij deze 
deal zo hebben kunnen maken met dit schepencollege. En dit is trouwens niet de enige industrieel die dat daar 
heeft klaar gekregen. Er gaan massa's geld verloren uit de gemeentekas naar de industriëlen. Raadslid Fons Capiot 
keurt dit niet goed en vraagt de stemming. 
 
Schepen Yves Croux neemt hier notie van en antwoordt dat hij niettemin toch hoopt dat raadslid Fons Capiot blij 
is dat het sportpark en het recyclagepark er kunnen komen. 
 
Raadslid Fons Capiot werpt op dat dàt natuurlijk zijn punt niet is. Iedereen is blij dat dat recylagepark daar kan 
komen. Maar indien daar onmenselijke sommen tegenover gezet worden dan komt dat daar natuurlijk. Je kan er 
ook nog wat gouden plaatjes gaan bij geven. Dan wordt het nog sneller verkocht. Maar zo verloopt het niet 
correct en dat zou in een andere gemeente nooit kunnen plaatsvinden. Dat kan alleen maar in Hoeselt. 
 
Schepen Yves Croux denkt dat hij vermeden heeft dat er heel veel geld naar advocaten zou gegaan zijn voor lange 
procedures. En wat betreft die 6 EUR/m² of 8 EUR/m²... Ook de andere mensen hebben nog compensaties gehad 
voor opstallen en dergelijke. Hij vindt de stellingname van raadslid Fons Capiot niet geheel correct, maar is het 
met hem eens dat er best overgegaan wordt naar de stemming. 
 
Raadslid Marc Bamps wenst net als raadslid Fons Capiot de firma Pauli te feliciteren. Met een opleg van 65.000,00 
EUR bovenop hun oorspronkelijke aankoopprijs - die is raadslid Marc Bamps onbekend, maar het betreft 
waarschijnlijk de prijs van landbouwgrond - verwerven zij 10.000 m² grond die ze gemakkelijk aan 100 à 150 
EUR/m² zouden kunnen door verkopen. Dus proficiat firma Pauli, een fantastische belegging op kap van de 
Hoeseltse belastingbetaler. 
 
Schepen Yves Croux vindt hetgeen raadslid Marc Bamps vertelt suggestief. Als je enkel de vierkante meters van de 
firma Pauli vernoemt dan lijkt het zeer interessant en lucratief, maar dan vergeet je te zeggen dat de gemeente 
Hoeselt ook een veelvoud aan vierkante meters terug krijgt. Hij is het dus niet eens met raadslid Marc Bamps. 
 
Raadslid Marc Bamps wijst erop dat de gemeente Hoeselt een veelvoud aan vierkante meters terug krijgt die de 
firma Pauli waarschijnlijk voor een appel en een ei op de kop heeft kunnen tikken. Hij kent de prijs van de firma 
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Pauli niet, maar wie zou nu 30.000 m² afstaan om 10.000 m² te krijgen. Dan zou het een slechte deal zijn. De firma 
Pauli is wel slimmer geweest dan dat. 
 
Schepen Yves Croux geeft aan dat hij het liever een win-win noemt. 
 
 

05 Overheidsopdrachten - Aankoop laptops en toebehoren - Lastvoorwaarden en gunningswijze - 
Goedkeuring 

 
De gemeenteraad verleent unaniem goedkeuring voor het opstarten van overheidsopdracht nr. 2021-017 inzake 
het aankopen van laptops en toebehoren. 
 
De aankoop omvat in totaal 24 laptops en bijhorende accessoires ten behoeve van de Administratie, de 
Technische Dienst en de dienst Vrije Tijd. 
 
Deze opdracht zal aanbesteed worden overeenkomstig een onderhandelingsprocedure zonder voorafgaande 
bekendmaking. De kostprijs wordt geraamd op 32.406,61 EUR incl. btw. 
 
 

06 Overheidsopdrachten - Aanleg plankenpad kluizenaarswandeling - Lastvoorwaarden en gunningswijze 
- Goedkeuring 

 
De gemeenteraad verleent unaniem goedkeuring voor het opstarten van overheidsopdracht nr. 2021-021 inzake 
het leveren en plaatsen van een plankenpad. 
 
Omwille van de vele klachten van wandelaars met betrekking tot de veiligheid van het wandelpad is het 
aangewezen om een plankenpad te voorzien op de moeilijkst begaanbare paden van de kluizenaarswandeling ter 
hoogte van ‘Steenbroek’. 
 
Deze opdracht zal aanbesteed worden overeenkomstig een onderhandelingsprocedure zonder voorafgaande 
bekendmaking. De kostprijs wordt geraamd op 15.000,00 EUR incl. btw. 
 
Schepen Johan Schoefs licht het agendapunt toe. 
 
Raadslid Serge Voncken geeft aan dat hij dit een goede beslissing vindt. Er moet daar effectief iets gedaan worden 
aan de veiligheid, want er zijn al accidenten gebeurd. Het is een moeilijk toegankelijk stuk. De fractie Best Groen 
is dan ook zeker akkoord met het principe. Raadslid Serge Voncken vraagt zich echter af waarom er wordt 
gekozen voor een plankenpad. Waarom wordt er niet gewoon een klein beetje genivelleerd? Als het hoger 
gelegen gedeelte wat wordt afgeschraapt en dit wordt naar de andere kant gebracht dan is het terrein wat 
vlakker en dan is het ook in orde. En dit zou allicht wat langer meegaan, want een plankenpad is toch onderhevig 
aan slijtage. 
 
Schepen Johan Schoefs antwoordt dat deze aanpak voort komt uit overleg met het Agentschap Natuur & Bos en 
met Regionaal Landschap Haspengouw & Voeren. Ook zij waren voor deze specifieke passage voorstander van 
een plankenpad. Het gaat voor alle duidelijkheid niet om het hele stuk, maar om een gedeelte van 50 meter. Het 
wordt beperkt tot een minimum. En tussenin - op een aantal andere passages - zal er gewerkt worden met wissen 
die men zal plaatsen. Met takken zal er een soort afrastering gemaakt worden waaraan wandelaars zich kunnen 
vasthouden. 
 
Raadslid Serge Voncken blijft een beetje zitten met de vraag waarom het niet genivelleerd wordt. Verder merkt 
hij op dat in het bestek niet is gespecifieerd hoe dik de planken precies moeten zijn. Hij raadt aan van dit toch op 
te nemen. Planken van 2 centimeter of 5 centimeter maken een groot verschil voor de duurzaamheid en de prijs. 
 
Schepen Johan Schoefs neemt deze aanbeveling ter harte. 
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Raadslid Jasper Goffin is van mening dat er best een snede wordt toegevoegd aan het technisch bestek. Het 
betreft dan een doorsnede van hoe het plankenpad technisch opgebouwd moet worden. Vanuit zijn professionele 
werkzaamheden heeft hij dit ter beschikking en wil hij dit - indien gewenst - doorsturen aan schepen Johan 
Schoefs. Dit kan voor heel wat duidelijkheid zorgen voor de aannemers. 
 
Schepen Johan Schoefs staat hiervoor open. Het mag doorgestuurd worden. 
 
 

07 Overheidsopdrachten - Verbouwing Sint-Hubertuszaal: leveren en plaatsen luifel en trapleuning - 
Lastvoorwaarden en gunningswijze - Goedkeuring 

 
De gemeenteraad verleent unaniem goedkeuring voor het opstarten van overheidsopdracht nr. 2021-028 
aangaande de verbouwing van de Sint-Hubertuszaal in Sint-Huibrechts-Hern, deelopdracht leveren en plaatsen 
van een aluminium luifel en trapleuning. 
 
Deze opdracht zal aanbesteed worden overeenkomstig de onderhandelingsprocedure zonder voorafgaande 
bekendmaking. De kostprijs wordt geraamd op 26.613,95 EUR incl. btw. 
 
 

08 Secretariaat (gemeente) - Gemeentelijke administratieve sancties (GAS) - Aanpassing reglement - 
Goedkeuring 

 
De gemeenteraad verleent unaniem goedkeuring om het reglement houdende bepaling van de Gemeentelijke 
Administratieve Sancties van 20 februari 2020 aan te passen als volgt: 
 
In artikel 17 wordt §3. 'De burgemeester kan steeds voorwaarden opleggen of kan de vlucht verbieden wanneer 
de openbare orde in het gedrang komt.' geschrapt. 
 
Artikel 17 wordt gewijzigd als volgt: 
Artikel 17 
§1. Onverminderd de verplichte naleving van de toepasselijke regelgeving, kunnen dronevluchten waarvoor door 
het Directoraat-generaal Luchtvaart een klasse 1a exploitatievergunning is afgeleverd, zoals bepaald in het 
Koninklijk Besluit van 8 november 2020 tot uitvoering van uitvoeringsverordening (EU) 2019/947 van de 
Commissie van 24 mei 2019 inzake de regels en procedures voor de exploitatie van onbemande luchtvaartuigen 
boven het grondgebied van de gemeente Hoeselt slechts plaatsvinden na voorafgaandelijke melding aan de 
burgemeester. 
§2. De melding dient minstens één maand op voorhand schriftelijk te gebeuren. 
 
 

09 Secretariaat (gemeente) - Gemeentelijke administratieve sancties (GAS) - Samenwerkingsakkoord 
provincie Limburg en aanstelling provinciale sanctionerende ambtenaren - Goedkeuring 

 
De gemeenteraad keurt de aanstelling van de provinciale sanctionerende ambtenaren door middel van een 
samenwerkingsovereenkomst met de provincie Limburg unaniem goed. 
 
In Hoeselt kunnen sedert 1 april 2020 administratieve geldboetes opgelegd worden voor overtredingen op de 
gemeentelijke politieverordeningen van de gemeente Hoeselt die voorzien zijn in de Gemeentelijke 
Administratieve Sancties (GAS). 
 
Het reglement houdende bepaling van de gemeentelijk administratieve sancties (GAS-reglement) van de 
gemeente Hoeselt kwam tot stand door een samenwerking met de stad Bilzen en de gemeente Riemst. Ingevolge 
de goedgekeurde samenwerkingsovereenkomsten doen de gemeenten Hoeselt en Riemst tegen een jaarlijkse 
vergoeding beroep op de sanctionerend ambtenaar van de stad Bilzen. Daarbij werd tot op heden de keuze 
gemaakt om enkel de zogenaamde GAS 1-overtredingen, alsook GAS 2 en GAS 3 (gemengde inbreuken) 
administratief af te handelen. 
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De wet van 24 juni 2013 voorziet echter de mogelijkheid om ook een nieuwe categorie zijnde GAS 4 (gemengde 
inbreuken) in te voeren. Het betreft vnl. overtredingen betreffende het stilstaan en parkeren en overtredingen 
van de bepalingen betreffende verkeersbord C3 (verboden toegang in beide richtingen) en F103 
(voetgangerszone). En daarnaast hebben lokale besturen sedert 1 februari 2021 - in uitvoering van het Vlaams 
regeerakkoord (2019-2024) - bovendien ook de mogelijkheid om GAS-boetes uit te schrijven voor 
snelheidsovertredingen in zones waar een snelheidsbeperking van 30 of 50 km per uur geldt, de zogenaamde GAS 
5. 
 
Het koninklijk besluit van 21 december 2013 betreffende de 'sanctionerend ambtenaar' biedt gemeenten daarbij 
de mogelijkheid om een provinciaal ambtenaar aan te stellen voor de uitoefening van de functie van 
sanctionerend ambtenaar. Deze neemt dan de taak op om GAS-boetes op te leggen en hieromtrent de 
administratie te behartigen. 
 
Indien de gemeente Hoeselt ervoor opteert om de overtredingen in de categorieën GAS 4 en GAS 5 ook 
administratief af te gaan handelen, is het aangewezen om alle GAS-dossiers - ook GAS 1, 2 en 3 - over te dragen 
naar de provinciale sanctionerende ambtenaar en om binnen de verschillende gemeenten van de politiezone 
dezelfde beslissing te nemen. De ondersteuning van de provincie Limburg kan zorgen voor grotere expertise-
opbouw, efficiëntiewinsten en is kostenbesparend op vlak van vorming en informatica. Het leidt ook tot een meer 
uniforme procedurele afhandeling van sanctiebeslissingen over de gemeenten heen. Voor wat betreft GAS 1, 2 en 
3 zullen de toekomstige gemeentelijke vaststellers bevoegd blijven om naast de politieambtenaren de 
vaststellingen te doen. De administratieve boetes worden in al deze gevallen door de gemeente zelf geïnd. 
Dienaangaande wordt er met de provincie Limburg een samenwerkingsovereenkomst (zie bijlage) afgesloten 
waarin concrete afspraken worden gemaakt teneinde te komen tot een efficiënte behandeling van de GAS-
dossiers en waarin de bijhorende vergoeding wordt geregeld. 
 
Deze vergoeding bedraagt 50,00 EUR per dossier, behoudens in de volgende gevallen: 
• bij een boete van 50,00 EUR of minder: forfaitaire vergoeding van 25,00 EUR; 
• bij een boete van 200,00 EUR of meer: forfaitaire vergoeding van 75,00 EUR. 
 
In afwijking van het voorgaande bedraagt de vergoeding voor de afhandeling en beboeting van de overtredingen 
betreffende het stilstaan en parkeren en deze betreffende de verkeersborden C3 en F103 (lijst met overtredingen 
in bijlage): 
• 25,00 EUR ingeval van een overtreding van categorie 1 (hiervoor is de boete wettelijk vastgelegd op 58,00 EUR) 
• 50,00 EUR ingeval van een overtreding van categorie 2 (hiervoor is de boete wettelijk vastgelegd op 116,00 
EUR) 
 
Buiten deze vergoedingen worden verder alle kosten gedragen door de provincie Limburg (personeelskosten, 
kosten voor informaticasystemen enz.). De provincie zal de gemeentebesturen bijstaan in de opstart van deze 
procedures. 
 
De provincie Limburg stelt voor om in eerste instantie een overdracht te voorzien voor de categorieën GAS 1, 2 en 
3 met daarbij de opstart voor GAS 4 zodra de technische aspecten in orde zijn gebracht om deze afhandeling door 
de provinciale ambtenaren toe te laten. In een latere fase kunnen dan ook de overtredingen in de categorie GAS-
5 administratief afgehandeld worden door de provinciale sanctionerende ambtenaren. Voor GAS-5 wordt echter 
nog een hersteldecreet verwacht in de loop van 2021 waardoor onder meer VVSG aanraadt om de 
administratieve afhandeling van de overtredingen in de categorie GAS-5 nog even uit te stellen. 
 
 

10 Secretariaat (gemeente) - Vervanging van de plaatsvervangend afgevaardigde van de gemeente 
Hoeselt in het beheerscomité van de interlokale vereniging wijkwerken voor de legislatuur 2019-2024 
- Goedkeuring 

 
Agendapunt 10 staat in het teken van de aanduiding van afgevaardigden in de bestuursorganen van 
intergemeentelijke samenwerkingsverbanden of verenigingen waar de gemeente Hoeselt deel van uitmaakt. De 
gemeenteraad beslist om bij de behandeling van dit punt geen gebruik te maken van een stembrief. De 
gemeenteraad verklaart zich unaniem akkoord met de voorgedragen kandidaat en dit zonder stemming. 
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Heidi Berx, schepen, wordt met unanimiteit aangesteld als plaatsvervangend afgevaardigde van de gemeente 
Hoeselt in het beheerscomité van de interlokale vereniging wijk-werken en dit voor de legislatuur 2019-2024. 
 
De gemeenteraad d.d. 28.03.2019 stelde B. Vertessen, schepen, aan als afgevaardigde voor de gemeente Hoeselt 
in het beheerscomité van de interlokale vereniging wijkwerken, met als plaatsvervanger L. Verjans, schepen, en 
dit voor de legislatuur 2019-2024. Mevr. L. Verjans wordt sedert 1 januari 2021 als schepen en als voorzitter van 
het bijzonder comité voor de sociale dienst evenwel vervangen door mevr. H. Berx. Via een schrijven d.d. 
13.04.2021 liet mevr. L. Verjans weten dat zij de gemeente en het OCMW Hoeselt niet langer wenst te 
vertegenwoordigen in het beheerscomité van de interlokale vereniging wijkwerken. 
 
 

11 Secretariaat (gemeente) - Fluvius Opdrachthoudende Vereniging (OV) - Agenda algemene vergadering 
van 26 mei 2021 en bepaling mandaat gemeentelijke afgevaardigde - Goedkeuring 

 
De gemeenteraad keurt de agenda van de algemene vergadering van Fluvius Opdrachthoudende Vereniging op 26 
mei 2021 unaniem goed. 
 
Van de afgevaardigden, Heidi Berx (titularis) en Wim Hellinx (plaatsvervanger), die de gemeente Hoeselt op deze 
vergadering zullen vertegenwoordigen, wordt verwacht dat zij eenzelfde stemgedrag aannemen als de 
gemeenteraad. 
 
 

12 Secretariaat (gemeente) - Fluvius Limburg - Agenda algemene vergadering van 30 juni 2021 en 
bepaling mandaat gemeentelijke afgevaardigde - Goedkeuring 

 
De gemeenteraad keurt de agenda van de algemene vergadering van Fluvius Limburg op 30 juni 2021 unaniem 
goed. 
 
Van de afgevaardigden, Liesbeth Werelds (titularis) en Stanny Crommen (plaatsvervanger), die de gemeente 
Hoeselt op deze vergadering zullen vertegenwoordigen, wordt verwacht dat zij eenzelfde stemgedrag aannemen 
als de gemeenteraad. 
 
 

13 Secretariaat (gemeente) - Bekrachtiging burgemeestersbesluit tot het organiseren van de OCMW- en 
gemeenteraad van 29 april 2021 via videoconferentie - Goedkeuring 

 
Op vraag van burgemeester Werner Raskin bekrachtigt de gemeenteraad het burgemeesterbesluit d.d. 13 april 
2021 waarin werd beslist om de zitting van de gemeenteraad van 29 april 2021 op digitale wijze te organiseren, 
namelijk via videoconferentie. De digitale vergadering is openbaar en kan via audiovisuele livestream door 
publiek en pers gevolgd worden. 
 
 

14 Secretariaat (gemeente) - Notulen en zittingsverslag gemeenteraad van 25 maart 2021 - Goedkeuring 
 
De notulen en het zittingsverslag van de vergadering van de gemeenteraad van 25 maart 2021, opgemaakt onder 
verantwoordelijkheid van de algemeen directeur, worden unaniem goedgekeurd. 
 
 

Bijkomende punten: 
 
15 Secretariaat (gemeente) - Fair-O-Meter: Is Hoeselt nog wel een Fairtradegemeente? - Goedkeuring 

 
Raadslid Mieke Claesen heeft in toepassing van artikel 21 van het decreet lokaal bestuur van de mogelijkheid 
gebruik gemaakt om namens de fractie Best Groen een punt toe te voegen aan de agenda van de gemeenteraad 
van donderdag 29 april 2021. Meer bepaald wenst zij het volgende punt behandeld te zien: 



  Verslag GR 29/04/2021  9/15 

 
Fair-O-Meter: Is Hoeselt nog wel een Fairtradegemeente? 
 
Via de Fair-O-Meter herbevestigen de Fairtradegemeenten tweejaarlijks hun titel en wordt het engagement van 
gemeenten op vlak van eerlijke handel gemeten. Voor het jaar 2019 en 2020 scoren de gemeenten gemiddeld 
een B (op een ranking van A als hoogste score naar B, C, D en E als laagste score). Voor het berekenen van de 
totale score van de gemeente kijkt men naar 6 criteria. Op basis van de ingevulde Fair-O-Meter behaalde Hoeselt 
een score D, met name: 
 
criterium 1 - een geëngageerd gemeentebestuur  C 
criterium 2 - deelnemende winkels en horeca   D 
criterium 3 - deelnemende scholen, bedrijven en organisaties D 
criterium 4 - communicatie & media    E 
criterium 5 - trekkersgroep     / 
criterium 6 - lokale en duurzame voeding   E 
next level       / 
totale Fair-O-Meter score     D 
 
Hoe komt Hoeselt aan die scores voor de 6 onderscheiden criteria? Onder andere op grond van welke elementen 
kreeg Hoeselt een score C bij het criterium van een geëngageerd gemeentebestuur? 
 
Wat zijn de plannen van dit bestuur? Gaat men de Fairtrade borden aan de gemeentegrenzen wegnemen? Of 
gaat men zich inzetten om volgend jaar minstens een score B te behalen en terug een fairtradewaardige 
gemeente te worden? Hoe plant men dit te doen? 
 
Raadslid Mieke Claesen stelt voor dat de gemeente Hoeselt zich engageert om terug een fairtradewaardige 
gemeente te worden en bij de volgende meting minstens een gemiddelde score te behalen. 
 
Raadslid Mieke Claesen licht het agendapunt toe. 
 
Burgemeester Werner Raskin antwoordt dat het belangrijk is om een fairtrade gemeente te zijn, maar dat hij ook 
veel belang hecht aan de eigen korte keten. Hij wijst erop dat onder rubriek 6 is opgenomen dat fairtrade er ook 
is voor de eigen plaatselijke landbouwketen, de plaatselijke land- en tuinbouwers. Wat het gebruik van fairtrade 
producten binnen de eigen gemeentelijke diensten betreft, geeft burgemeester Werner Raskin aan dat dit niet is 
meegevallen. Er zijn heel wat reclamaties geweest van de eigen medewerkers betreffende de koffie en ook van 
verenigingen die aangaven dat de wijn die hen geschonken werd door de gemeente Hoeselt toch niet echt 
voldeed aan de verwachtingen. De gemeente Hoeselt kan dan - aldus burgemeester Werner Raskin - beter 
wijnbouwer Goffin in Alt-Hoeselt steunen als fairtrade en dit is intussen dan ook al gebeurd. Al die dingen zijn 
jammer genoeg nog niet geregistreerd in het systeem, want anders zou de gemeente Hoeselt een score B 
behalen. Zo geeft het gemeentebestuur nu bijvoorbeeld - wegens corona - ook de huwelijksjubilarissen een 
pakket met een fles wijn van wijnbouwer Goffin dat aan huis wordt geleverd door de gemeentelijke diensten. Ze 
kunnen immers niet ontvangen worden door het schepencollege zoals in andere jaren. Het is fantastisch dat iets 
kan gegeven worden dat gemaakt wordt in eigen dorp. En daarmee wordt ook de lokale middenstand 
ondersteund. Dit is een erg lekker product. 
 
Verder benadrukt burgemeester Werner Raskin dat fairtrade producten vandaag de dag in alle winkels gekocht 
kunnen worden. In Hoeselt betreft het dan Supra Claes, Supra Thewissen, Ons Kookidee, Carrefour en Okay. 
Iedereen kan deze producten kopen en langs deze weg kan de hele bevolking rechtstreeks ondersteuning geven 
aan de fairtrade producten die hij of zij wenst. Men heeft vrije keuze in wat of hoe hij of zij dit wil ondersteunen. 
De lokale land- en tuinbouwers hebben hier - net als in andere landen - ook al vele jaren te maken met droogte, 
met vorst, met hagelbuien, met zonnebrand, etc. Burgemeester Werner Raskin geeft aan dat hij de laatste 3 jaren 
mee te velde is geweest met de schadecommissie land- en tuinbouw. Het is indrukwekkend wat je dan te zien 
krijgt. Voor burgemeester Werner Raskin gaat fairtrade dan in eerste instantie over de eigen boeren. En tevens 
heeft iedereen die gisteren naar Kanaal Z heeft gekeken kunnen horen dat alle Belgische inwoners 
indrukwekkend veel eigen producten kopen. Dit is met 75% gestegen sedert januari jl. De bevolking wenst dus 
duidelijk dat ook de lokale overheid dergelijke producenten ondersteunt of gaat ondersteunen. De lokale land- en 
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tuinbouwers hebben het al jaren moeilijk om te overleven en het Hoeseltse gemeentebestuur kan echt niet de 
hele wereld helpen. Dat wordt wel gedaan in de mate van het mogelijke, maar de eigen korte keten is ook 
belangrijk. Burgemeester Werner Raskin roept de bevolking dan ook op om zo maximaal mogelijk te blijven kopen 
bij de lokale middenstanders en vooral ook bij de plaatselijke boerderijen. In alle deelgemeenten is de verkoop 
aan de boerderijen in opkomst en zijn er producten beschikbaar. Hij vindt het fantastisch hoeveel mensen daar 
gaan kopen. 
 
Vervolgens geeft burgemeester Werner Raskin mee dat er op heden in deze geen Hoeseltse trekkingsgroep meer 
bestaat. Hij vindt dit spijtig, maar er zijn geen vrijwilligers om dit te bemannen. Dit is nu eenmaal zo en de 
gemeente Hoeselt moet het dan maar zelf doen. En probeert dat ook te doen. Dit is ook logisch, want inwoners 
kunnen deze producten tegenwoordig in heel veel winkels zelf gaan kopen. Op basis van de bevraging heeft 
Hoeselt inderdaad een score D gekregen. Initiatieven om lokale voedselproducenten te ondersteunen maakten 
hier echter geen deel van uit. Dit werd niet vermeld toen het werd ingevuld. En het gaat natuurlijk ook maar over 
de periode van 2019 tot 2020. Het heeft dus niks te maken met de covid-19 periode waarin er meer 
ondersteuning kwam. Indien deze initiatieven wel waren doorgegeven door de gemeentelijke diensten dan had 
de gemeente Hoeselt allicht een score C gehaald. De gemeente Riemst heeft de bevraging niet ingevuld en de 
stad Bilzen behaalt effectief die score C. Verder leest burgemeester Werner Raskin een mail voor van de 
coördinator fairtrade gemeenten. De gemeente Hoeselt heeft van hem een brief gekregen op 10 maart jl. en hij 
schrijft: 'Hartelijk bedankt voor het invullen van de Fair-O-Meter 2019-2020. Hiermee delen wij u mee dat uw titel 
van fairtrade gemeente is herbevestigd. Proficiat.' Burgemeester Werner Raskin geeft aan deze mail te willen 
versturen aan alle raadsleden en wijst erop dat de bewering van raadslid Mieke Claesen waarin ze stelt dat 
Hoeselt geen fairtrade gemeente meer is niet klopt. 
 
Tot slot vraagt burgemeester Werner Raskin om de zwarte strepen die over de fairtrade borden werden geplakt - 
een ludieke actie weliswaar - weg te halen. Eigenlijk is dit een GAS-overtreding. En Hoeselt is wel degelijk nog een 
fairtrade gemeente. Een ludieke actie om de aandacht op dit onderwerp te vestigen moet evenwel kunnen. De 
coördinator fairtrade gemeenten schrijft ook nog 'Wij willen u van harte bedanken om de titel te herbevestigen en 
te blijven werken rond eerlijke handel. Ondertussen zijn ook de scores van de Fair-O-Meter bekend. Vanaf dit jaar 
stappen we af van de klassieke puntenscore en gaan we naar een score A, B, C, D of E. Waar uw gemeente ook 
scoort binnen deze opdeling, wij zijn alvast trots en dankbaar voor jullie inzet. Wij trachten jullie in de toekomst 
verder te ondersteunen om de score op te krikken.' Dus, samengevat, door de korte kring van de eigen Hoeseltse 
land- en tuinbouwers te ondersteunen - zoals nu al gedeeltelijk gebeurt en nog meer zal gebeuren - zal de score 
van de gemeente Hoeselt rechtstreeks omhoog gaan. Burgemeester Werner Raskin erkent dat Hoeselt het niet 
opperbest doet, maar het is ook niet slecht. De gemeente Hoeselt is nog altijd een gemeente zonder actiegroep, 
zonder mensen die zich dit aantrekken. Er zal dus werk gemaakt worden van criterium 6 'Lokale en duurzame 
voeding'. Dat belangrijke criterium was in deze bevraging niet ingevuld. Dus in die zin willen ook de 
meerderheidspartijen dit voorstel van beslissing goedkeuren om te streven naar een hogere score. En dit zeker 
via de plaatselijke keten zodoende dat de gemeente Hoeselt de volgende keer een veel degelijkere en juistere 
uitslag bekomt. Er worden vandaag al dingen gedaan, maar ze zijn gewoonweg niet geregistreerd geweest in deze 
meting. 
 
Raadslid Eddy Vandecaetsbeek geeft aan dat de fractie Wij Hoeselt niet anders kan dan burgemeester Werner 
Raskin bijtreden. Het is niet meer dan logisch om fairtrade te zijn voor de eigen Hoeseltse mensen. De lokale 
handel en de Hoeseltse land- en tuinbouwers moeten gesteund worden door het gemeentebestuur. Anderzijds 
vindt raadslid Eddy Vandecaetsbeek dat dit voor een groot deel los staat van het fairtrade label zoals dit is 
aangebracht langs de toegangswegen van de gemeente Hoeselt. Daarom steunt de fractie Wij Hoeselt ook Best 
Groen in haar standpunt en is raadslid Eddy Vandecaetsbeek van mening dat het beleid ofwel het nodige moet 
doen om weer een degelijke fairtrade gemeente te zijn ofwel de bordjes dient weg te nemen. Hij herhaalt dat Wij 
Hoeselt de fractie Best Groen steunt in haar standpunt zoals het is aangebracht, maar ook burgemeester Werner 
Raskin gelijk geeft als hij stelt dat de eigen Hoeseltse mensen gesteund moeten worden. Maar het zijn volgens Wij 
Hoeselt twee los van elkaar staande zaken. 
 
Raadslid Jasper Goffin vindt het frappant dat men doet alsof men trots is op een score D en dit slechts enkele 
maanden nadat Hoeselt laatste eindigde in het tevredenheidsonderzoek van Het Belang van Limburg. Hij snapt dit 
eigenlijk niet. Er is hier een raadslid aanwezig - Liesbeth Werelds - die als lokale landbouwer een verkooppunt 
heeft bij haar bedrijf. Raadslid Jasper Goffin zou graag van raadslid Liesbeth Werelds weten wat de gemeente 
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Hoeselt concreet voor haar doet, want het gemeentebestuur doet blijkbaar zeer veel voor de lokale handelaars. 
Dus, wat is dat dan concreet? 
 
Raadslid Liesbeth Werelds antwoordt dat er sinds kort een administratief medewerker van de dienst Vrije Tijd 
samen met de stad Bilzen en de gemeente Riemst werkt aan een initiatief rond de korte keten. En men is daar 
zeer ambitieus in. Raadslid Liesbeth Werelds gelooft dat dit een goed project zal worden. Er zijn intussen al heel 
wat landbouwers rond de tafel gebracht om hier rond te werken. Tot hiertoe waren het individuele acties van 
mensen die op haar bedrijf of bij haar collega's komen kopen. De korte keten of de directe aankoop bij de 
primaire sector zit sinds de coronacrisis heel erg in de lift en zij gelooft dat dit ook na corona - op z'n minst 
gedeeltelijk - zo zal blijven. Raadslid Liesbeth Werelds denkt niet dat ze er in deze voordeel mee doet van in de 
politiek te zitten. Bij haar klanten zitten wellicht zelfs minder politiekers dan bij haar collega's net omdat ze in de 
politiek zit. Zij geeft aan dat dit haar echter niet zo boeit omdat ze werkt voor een groter publiek. De gemeente 
Hoeselt heeft op dit vlak en tot hiertoe nog niet veel ondernomen, maar er zit wel degelijk een project in de 
pijplijn. En zij is daar vanuit de sector en vanuit de landbouwadviesraad ook heel dankbaar voor. Het is goed dat 
hier actie in ondernomen wordt en dat heeft ook te maken met corona. De coronapandemie heeft wat dat betreft 
een mentaliteitswijziging gebracht. Voor de boeren, de lokale producenten is dat een voordeel geweest aan de 
coronacrisis. Mensen zijn bewuster geworden, lokale besturen zijn bewuster geworden. Er komt iets in beweging 
en zij is in blijde verwachting van het initiatief dat er recent genomen is. Raadslid Liesbeth Werelds heeft hier alle 
vertrouwen in. 
 
Raadslid Jasper Goffin vindt dit mooie woorden. Hij hoopt dat dit ook waar gemaakt kan worden en dat Hoeselt 
volgend jaar niet opnieuw met score D eindigt. Hij vraagt daarom een engagement van de gemeenteraad om bij 
volgende gelegenheid toch zeker de fairtradebordjes weg te halen mocht Hoeselt opnieuw zo'n lage score halen 
ondanks al deze beloftes. Anders is het helemaal niet meer geloofwaardig. 
 
Raadslid Mieke Claesen merkt op dat zij eigenlijk geen antwoord op haar vragen heeft gekregen van 
burgemeester Werner Raskin. Bijvoorbeeld criterium 1 is een geëngageerd gemeentebestuur. En volgens 
criterium 1 moet het lokaal bestuur - om erkend te worden als fairtrade gemeente - een resolutie goedkeuren die 
fairtrade ondersteunt en moet het in zijn beleidsplannen fairtrade opnemen. Raadslid Mieke Claesen heeft de 
beleidsplannen nog eens nagekeken en daar staat geen letter in over fairtrade. Zo moet de gemeente ook koffie 
en nog minstens één ander fairtrade product aankopen voor vergaderingen, voor op kantoor en voor andere 
gelegenheden. De gemeente Hoeselt scoort op dit criterium een score C wellicht omdat ze gezegd heeft dat ze 
koffie, wijn, ed. als fairtrade producten aankoopt. Raadslid Mieke Claesen hoort hier echter van de burgemeester 
- en las ook in de krant - dat de gemeente Hoeselt dat niet doet. Zij vraagt zich dan ook af of die score C wel 
terecht was. Volgens haar had de gemeente Hoeselt hier een score E op gekregen moeten hebben, want van een 
geëngageerd gemeentebestuur kan er helemaal geen sprake zijn. Op criterium 3 en criterium 4 heeft 
burgemeester Werner Raskin helemaal niet geantwoord. Welke scholen, bedrijven en organisaties gebruiken 
fairtrade producten, communiceren over fairtrade producten of geven daar vorming over? In het verleden had 
Hoeselt scholen, verenigingen en bedrijven die fairtrade producten gebruikten. Raadslid Mieke Claesen weet dat 
die er nu nog zijn, maar dit gemeentebestuur weet dat niet. Criterium 4 gaat over communicatie en media. Dat 
wil zeggen dat het lokaal bestuur in zijn communicatie en in zijn media ook aandacht geeft aan fairtrade 
activiteiten of fairtrade producten. En dat men ook de handelaars en organisaties die fairtrade producten 
gebruiken waardeert voor hun engagement. Dat heeft men dus ook niet gedaan. En wat criterium 5 betreft, de 
trekkersgroep... Die Hoeseltse trekkersgroep - indertijd gestart door Serge Voncken en Steven Driesen - is toen 
ook niet uit het niets gekomen. Die is niet zomaar uit de burgers zelf gekomen. Dat initiatief moet uitgaan van het 
gemeentebestuur, van de bevoegde schepen. De mensen in Hoeselt moeten voelen dat het gemeentebestuur 
een gemeentelijke raad voor ontwikkelingsamenwerking (GROS) wil, dat men op fairtrade inzetten wil. En als de 
mensen in Hoeselt ervaren dat men fairtrade liever kwijt dan rijk is dan gaan die zich ook niet aanmelden. Men 
heeft geen enkele poging gedaan om de GROS terug op te starten. Raadslid Mieke Claesen beweert verschillende 
keren te hebben aangeboden om constructief mee te werken aan het zoeken naar mensen voor de GROS. En er 
zijn een aantal bestuursleden die misschien wel terug willen opstarten, maar als men die niet aanspreekt en als je 
ziet hoe dit bestuur over fairtrade denkt dan gaan die mensen zich niet komen aanmelden. Raadslid Mieke 
Claesen vraagt zich ook af wat schepen Yves Croux vindt van hetgeen vandaag in Het Belang van Limburg staat. Zij 
weet dat hij zich - in de 6 jaar dat hij schepen was van ontwikkelingssamenwerking - wel ingezet heeft om van 
Hoeselt een fairtrade waardige gemeente te maken. Wat is zijn standpunt over hetgeen burgemeester Werner 
Raskin gezegd heeft? 
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Burgemeester Werner Raskin antwoordt dat de bewering van raadslid Mieke Claesen over schepen Bert 
Vertessen die liever geld zou laten wegspoelen in de rioleringen niet klopt. Dat heeft hij nooit gezegd. Die man 
heeft nooit gezegd dat hij dat geld liever op die manier zou gebruiken dan het aan fairtrade te besteden. 
Burgemeester Werner Raskin benadrukt dat het gemeentebestuur zeker nog acties zal doen. En het zou fijn zijn 
dat iedereen in Hoeselt die meedoet aan de korte keten een keer in Hoeselt Mag Gezien zou komen. Hij is ervan 
overtuigd dat deze promotie ervan zal komen zodra de gemeentelijke diensten en de betrokken schepenen klaar 
zijn met hun intiatief. Hij blijft erbij dat de gemeente Hoeselt erop moet inzetten om die mensen in de picture te 
brengen om daarmee beter te scoren op het vlak van fairtrade. De rest wordt gedaan. Wat er precies gedaan 
wordt aan de 6 criteria die men hanteert is op te vragen bij de gemeentelijke administratie. Alle antwoorden en 
details zijn daar beschikbaar, bij de ambtenaren die dit ingevuld hebben. Burgemeester Werner Raskin geeft aan 
dat raadslid Mieke Claesen geen onderwijzeres is en dat hij geen examen hoeft af te leggen bij haar. Als zij die 
informatie wil dan kan zij die krijgen bij de gemeentelijke diensten. Net als ieder gemeenteraadslid. Hij erkent dat 
Hoeselt niet op alles even goed scoort. Dat is nu eenmaal zo. Op het ene criterium scoort Hoeselt wat minder, op 
het andere wat meer. Maar dit gemeentebestuur heeft heel duidelijk een schrijven ontvangen waarin staat dat 
Hoeselt een fairtrade gemeente is. Dus hij vindt dat raadslid Mieke Claesen niet moet doen alsof dat schrijven niet 
bestaat. En hij herhaalt dat er - vandaag al - ook verder aan gewerkt wordt, want anders zal de score inderdaad 
niet kunnen verbeteren. Als er niets verandert dan blijft de gemeente Hoeselt op het bestaande niveau. Hij 
vergelijkt niet met andere gemeenten. Hoeselt is niet de beste leerling, maar ook niet de slechtste leerling. 
Burgemeester Werner Raskin is echter van één zaak zeker en dat is dat lokale Hoeseltse mensen ook ondersteund 
moeten worden, want zij staan ook onder druk van grote winkelketens en door de weersomstandigheden. Zij 
hebben ook hun zorgen. Tot slot bedankt hij raadslid Eddy Vandecaetsbeek omdat ook hij van mening is dat de 
lokale mensen geholpen moeten worden. Dit is immers echt nodig. Zij moeten bijgestaan worden. Hoeselt is een 
fairtrade gemeente. Hoeselt heeft niet de beste punten, maar heeft ook niet de slechtste punten. Het 
gemeentebestuur gaat dit proberen omhoog te krikken. 
 
Raadslid Mieke Claesen merkt op dat zij nog steeds geen antwoord heeft gekregen op haar vragen. Burgemeester 
Werner Raskin weidt volgens haar telkens uit en zij geeft aan dat zij graag een antwoord van hem zou hebben op 
criterium 1 'Is de gemeente Hoeselt een geëngageerd gemeentebestuur? Is er een beleidsverklaring rond 
fairtrade? Worden er fairtrade producten aangekocht? Gebruiken de gemeentelijke diensten fairtrade 
producten?' Ja of neen? Weigert de burgemeester hier op te antwoorden? 
 
Burgemeester Werner Raskin benadrukt dat hij dit allemaal heeft uitgelegd en dat raadslid Mieke Claesen verdere 
informatie kan opvragen bij de gemeentelijke diensten. Hij kent al die details niet zomaar vanbuiten. De 
betrokken personeelsleden kunnen haar verdere vragen beantwoorden. 
 
Raadslid Mieke Claesen geeft aan dat dit een openbare vergadering is van de gemeenteraad en dat de burger het 
recht heeft om deze informatie te krijgen en dit te weten. Zij vindt dat er geantwoord moet worden als zij een 
vraag stelt op de gemeenteraad. 
 
Voorzitter Jordi Boulet sluit de discussie met de conclusie dat de informatie waar raadslid Mieke Claesen om 
vraagt vandaag niet beschikbaar is. Hij meent dat raadslid Mieke Claesen zich inderdaad beter wendt tot de 
gemeentelijke diensten voor een antwoord. Dat kan schriftelijk. Vandaag zal zij de informatie niet krijgen, 
waardoor het geen zin heeft om hierover te blijven uitweiden. Voorzitter Jordi Boulet geeft het woord aan 
schepen Yves Croux. 
 
Schepen Yves Croux heeft begrepen dat raadslid Mieke Claesen vroeg wat hij vindt van het krantenartikel in Het 
Belang van Limburg van vandaag. Hij meent dat de titel van dit krantenartikel misschien choquerend is, maar dat 
is vooral goed gedaan van de journalist en de redactie omdat dit meteen de aandacht trekt. In essentie zegt die 
titel gewoon dat burgemeester Werner Raskin andere koffie en andere wijn lekkerder vindt dan de fairtrade 
koffie en wijn die de gemeente Hoeselt in het verleden had. En schepen Yves Croux heeft zelf ook al betere koffie 
en wijn gedronken. Dit was echter slechts een titel boven een krantenartikel om aandacht te trekken. De 
boodschap van burgemeester Werner Raskin was dat hij het in deze tijden van corona zeker zo belangrijk vindt 
om de lokale middenstand te ondersteunen. En die boodschap vindt schepen Yves Croux een zeer goede 
boodschap. 
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Wat betreft de vorige legislatuur - waarin hij bevoegd was voor ontwikkelingssamenwerking - geeft schepen Yves 
Croux aan dat hij de werking op dit domein ervaren heeft als een goede samenwerking met een zeer beperkte 
groep vrijwilligers. Die vrijwilligers hadden het 6 jaar lang zeer moeilijk om andere vrijwilligers te vinden en te 
overtuigen om zich ook te engageren om te werken rond duurzaamheid, fairtrade en 
ontwikkelingssamenwerking. Schepen Yves Croux denkt dat hij 6 jaar lang - zij aan zij met raadslid Mieke Claesen - 
heeft gevochten om fairtrade onder de aandacht te brengen van de mensen. Maar hij vindt dat raadslid Mieke 
Claesen toch ook moet toegeven dat er zeer weinig respons was op de acties die gedaan werden. Er moet dan wel 
niet altijd veel respons zijn en een actie op zich is ook goed om iets onder de aandacht te brengen, maar schepen 
Yves Croux herinnert zich bijvoorbeeld nog goed een affichewedstrijd waarbij mensen een A3 fairtrade logo tegen 
hun raam konden plakken, dit konden inzenden en daarmee een mand met fairtrade producten konden winnen. 
Dat was een promotie-actie voor fairtrade producten in heel Hoeselt. De affiche werd verdeeld over bijna 4.000 
brievenbussen, maar slechts 31 mensen - waaronder dan nog familie en vrienden van hemzelf en van raadslid 
Mieke Claesen - hebben aan die wedstrijd deelgenomen. Er was bitter weinig respons op die actie. Het toont 
eigenlijk aan dat het heel moeilijk is en schepen Yves Croux ervaart dat ook grotere gemeenten het heel moeilijk 
hebben. Dat wil echter niet zeggen dat er niks rond gedaan moet worden. In die zin steunt schepen Yves Croux 
het idee om dit eens opnieuw te publiceren in Hoeselt Mag Gezien. Het mag zeker eens terug onder de aandacht 
gebracht worden met o.a. informatie over waar deze producten te koop zijn. Schepen Yves Croux vreest dat met 
het vertrek van raadslid Mieke Claesen naar de politiek de laatste der mohikanen is vertrokken uit de groep 
vrijwilligers die zich wilden engageren voor fairtrade in de gemeente Hoeselt en dat daar een beetje het probleem 
zit. Het gebrek aan vrijwilligers die zich achter de promotie van fairtrade willen scharen is een pijnpunt. Dat moet 
gezegd worden. En raadslid Mieke Claesen zal - volgens schepen Yves Croux - ook beseft hebben dat het 
moeilijker werd om fairtrade op de kaart te zetten toen ze besliste om in de politiek te stappen. 
 
Schepen Bert Vertessen merkt op dat hij zich had voorgenomen om vanavond te zwijgen en zich te onthouden. In 
de eerste plaats omwille van het feit dat er voor de gemeenteraad altijd afspraken gemaakt worden tussen de 
fracties omtrent de communicatie. Hij vindt het dan ook heel jammer dat het debat al op voorhand wordt 
gevoerd in de pers en temeer omdat hij als bevoegde schepen hierbij werd gepasseerd. Voor het overige is de 
boodschap die hij vandaag wou geven eigenlijk al aan bod gekomen. Samengevat komt het erop neer dat ook hij 
van mening is dat de lokale handel en economie vandaag de dag meer dan ooit gesteund moeten worden en 
voorrang moeten krijgen. En wat de fairtrade producten betreft... Dit gaat om smaken en dat zijn persoonlijke 
keuzes. Het gemeentebestuur maakt nog steeds gebruik van fairtrade thee en heeft geschenkmanden met lokale 
producten. Eerlijke handel is een zeer ruim begrip als je dit zou opzoeken op de website van Fairtrade Belgium. 
Het gaat van ondersteuning van armoedevereniging Sint-Vincentius tot de bouw van terrassen voor de lokale 
horeca. Dat zijn ook items van fairtrade. Zelfs het hout waarvan deze terrassen zijn gemaakt, is duurzaam hout. 
Dat zijn ook onderdelen van fairtrade. 
 
Verder wordt ook de communicatie rond fairtrade aangehaald door raadslid Mieke Claesen. Dit is volgens 
schepen Bert Vertessen makkelijk naar voren te schuiven als gemeentebestuur. Dit kan bijvoorbeeld gewoon 
bestaan uit de 'Week van Fairtrade' in oktober promoten in Hoeselt Mag Gezien of via social media. Daarmee gaat 
de score gemakkelijk terug omhoog. Het item van raadslid Mieke Claesen over het bestuur en de resolutie wil 
schepen Bert Vertessen gerust bekijken. Dat werd eerder over het hoofd gezien. De horeca, scholen en 
verenigingen aanschrijven om feedback te verzamelen en in kaart te brengen waar fairtrade producten gebruikt 
worden, is ook een kleine moeite. En dan kan dat ook correct ingevuld worden in de bevraging. Inzake de 
trekkersgroep is schepen Bert Vertessen het volmondig eens met de woorden van schepen Yves Croux. Hij had 
identiek dezelfde visie en bemerkingen genoteerd als schepen Yves Croux met betrekking tot de trekkersgroep, 
de GROS en de vrijwilligerswerking. Eerlijke handel is een ruim begrip. Lokale handel ook. En die score D is niet 
goed. Maar de gemeente Hoeselt kan mits een kleine inspanning en een beetje inzet zonder problemen een 
voldoende halen. En dan kan Hoeselt zich terug een waardige fairtrade gemeente noemen. Zoals burgemeester 
Werner Raskin al aangaf is Riemst niet gequoteerd. Bilzen haalt een score C. Tongeren haalt een score A, maar 
daar wil Hoeselt niet mee fusioneren. Kortessem, Wellen, Diepenbeek zijn niet actief in het fairtrade gegeven. 
Hoeselt is misschien zijn trekkersrol kwijt, maar kan gemakkelijk terug een voldoende halen. Als schepen Bert 
Vertessen dit toegevoegd punt erop naleest, concludeert hij dat de vraag eigenlijk is om als gemeente Hoeselt op 
het vlak van fairtrade terug een stap vooruit te zetten en een voldoende te halen. Hij ziet dit wel zitten. Dus als de 
collega's van de fractie VLD-plus dit willen ondersteunen dan stelt hij voor om hier voor een akkoord te gaan en 
het voornemen te maken dat de gemeente Hoeselt het komende jaar zijn positie - een score D - wil verbeteren. 
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Het voorstel van raadslid Mieke Claesen om zich als gemeente Hoeselt te engageren om terug een 
fairtradewaardige gemeente te worden en bij de volgende meting minstens een gemiddelde score te behalen 
wordt unaniem goedgekeurd. 
 
 

16 Secretariaat (gemeente) - Toekomstvisie gronden Smisstraat Alt-Hoeselt - Goedkeuring 
 
Raadslid Serge Voncken heeft in toepassing van artikel 21 van het decreet lokaal bestuur van de mogelijkheid 
gebruik gemaakt om namens de fractie Best Groen een punt toe te voegen aan de agenda van de gemeenteraad 
van donderdag 29 april 2021. Meer bepaald wenst hij het volgende punt behandeld te zien: 
 
Toekomstvisie gronden Smisstraat Alt-Hoeselt 
 
De bekendmaking van de omgevingsvergunning voor de sloop van de voetbalkantine, bijgebouwen, verhardingen 
en omheiningen van Alt-Hoeselt VV (afdeling 1 sectie I nrs.486B, 487A, 491E, 492M en 492G) wordt momenteel 
geafficheerd. Wat zijn de concrete plannen met deze bouwgrond na de sloop en wat is de timing? 
 
Momenteel wordt het gedeelte langs de straat intensief gebruikt als parking ten behoeve van de school en 
parochiaal centrum De Altenaar. De bouwpercelen zijn vrij diep. We stellen daarom voor om over de gehele 
lengte van dit terrein insteekparkings te behouden. Daarnaast stellen we voor om met een bouwverordening te 
werken zoals in de Pacquaistraat, zodat de huizenrij een esthetisch verantwoord geheel wordt. 
 
Raadslid Serge Voncken stelt voor dat de gemeenteraad akkoord gaat om insteekparkings te voorzien langs de 
bouwpercelen in de Smisstraat en akkoord gaat om een bouwverordening op te stellen voor de woningen op deze 
percelen. 
 
Raadslid Serge Voncken licht het agendapunt toe. 
 
Schepen Yves Croux geeft aan dat de bemerkingen van raadslid Serge Voncken eigenlijk aansluiten bij de visie van 
het schepencollege. Er is momenteel inderdaad veel parkeergelegenheid aan de site van het voetbalterrein in Alt-
Hoeselt. Als die verwijderd zou worden zonder andere parkeerplaatsen te voorzien dan zou er een probleem 
ontstaan. En dat zou een probleem zijn voor PC De Altenaar, maar zeker ook voor de gemeentelijke basisschool in 
Alt-Hoeselt. De gemeente Hoeselt moet daar dus zeker een kwalitatieve en mooi geïntegreerde parking voorzien. 
Het voorstel om parkeerplaatsen aan te leggen haaks op de Smisstraat - zgn. insteekparkings - is volgens schepen 
Yves Croux niet zo'n goed voorstel in functie van de veiligheid voor wandelaars en fietsers. Een insteekweg met 
parkeerplaatsen - zoals ook al gesuggereerd door raadslid Serge Voncken - is een betere oplossing op deze 
locatie. 
 
Verder meent schepen Yves Croux dat raadslid Serge Voncken eigenlijk met de bezorgheid zit dat de gemeente 
Hoeselt deze site in z'n geheel gaat verkopen aan een projectontwikkelaar die daar een snelle, grote blok 
gebouwen zou neerzetten met allemaal hetzelfde uitzicht en dat dat het straatbeeld van een landelijke 
deelgemeente als Alt-Hoeselt gaat ontsieren. Schepen Yves Croux deelt die bezorgheid en het gemeentebestuur 
zal dat dan ook niet doen. De gemeente Hoeselt zal een firma aanstellen die een verkaveling zal ontwerpen en in 
dat verkavelingsplan zullen verkavelingsvoorschriften staan. Verder is schepen Yves Croux het ook eens met 
raadslid Serge Voncken dat er veel vraag is van gezinnen in Hoeselt om een eigen bouwgrond te kopen. En die 
vraag is er zeker ook van mensen uit Alt-Hoeselt en Werm die er aan vasthouden om aan die kant van de 
steenweg een bouwperceel te vinden omdat ze houden van de deelgemeente waar ze wonen. De gemeente 
Hoeselt zal dit terrein dus verkavelen en de bouwgronden te koop aanbieden aan iedereen die ze wil kopen en 
aan Hoeselaren in het bijzonder. Qua timing geeft schepen Yves Croux nog mee dat hij verwacht dat dit op de 
markt zal kunnen komen in de 2de helft van volgend jaar. 
 
De gemeenteraad neemt kennis van dit agendapunt doch gaat niet over tot een goedkeuring omdat dit voorstel 
normaal gesproken op de agenda van de OCMW-raad geagendeerd had moeten worden daar het gaat om een 
eigendom van het OCMW Hoeselt. De gemeenteraad is niet bevoegd. 
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Op vraag van raadslid Serge Voncken herhaalt schepen Yves Croux nogmaals dat hij van mening is dat er een 
parkeeroplossing moet komen en dat die uitgewerkt moet worden door het studiebureau dat de verkaveling zal 
opmaken. En er zullen bouwplaatsen komen die verkocht zullen worden aan particulieren. 
 
Raadslid Serge Voncken is daarmee tevreden en noemt dit een duidelijk engagement. 
 
 
De zitting wordt voor gesloten verklaard om 21u25. 


